
 

 

ZAKLJUČAK 

prve sjednice Školskog odbora Osnovne škole Vodice 

Predsjednica Školskog odbora Ana Bulat 8. srpnja 2025. elektronskim je putem obavijestila 

članove Školskog odbora o dnevnom redu.  

 

Zaključno s 9. srpnja 2025. članovi Školskog odbora su se izjasnili o točkama dnevnog reda. 

Članovi Školskog odbora koji su se očitovali: 

gđa. Ana Bulat - predstavnica Skupa djelatnika Škole  

gđa. Marina Grubelić – predstavnica Učiteljskog vijeća  

gđa. Bjanka Klarendić – predstavnica Učiteljskog vijeća 

g. Krešimir Boršić – predstavnik Vijeća roditelja 

 

 

Predsjednica ŠO gđa. Ana Bulat članovima ŠO elektronskim putem dostavila je zapisnik prethodne 

sjednice i sljedeći dnevni red: 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice  

2. Davanje suglasnosti za provedbu postupka jednostavne nabave školskih udžbenika 
 

Ad.1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Usvaja se i prihvaća zapisnik konstituirajuće sjednice ŠO. 

 

 

Ad.2. Davanje suglasnosti za provedbu postupka jednostavne nabave školskih udžbenika 
Daje se prethodna suglasnost za provedbu postupka jednostavne nabave školskih udžbenika. 

 

 

                                                                           PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

                                                                               Ana Bulat, voditeljica računovodstva 

 

 


